
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 170
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren har valgt en så kort hørings-
frist, når selve værdierne fra interkalibrering, analyser af indsatsbehov, om-
kostninger, erhvervsøkonomiske konsekvenser m.v. har været kendt længe?
Vil ministeren endvidere forklare, om hun mener, at høringsforløbet lever op til
løftet om øget åbenhed over for Folketinget, samfundet og alle relevante inte-
ressenter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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